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 52/4 – 17פרוטוקול מישיבה מליאה מספר 
 

 בחדר הישיבות.  התשפ"   אדרב ד' 4.3.25 -התקיימה ביום שלישי ה
 

  ראש המועצה   מר אלי אבוטבול                        משתתפים:  
 חבר מועצה   מר יגאל הקר                        

 חבר מועצה  מר אריה פולק  

 חברת מועצה  גב' רוני קניגשטיין  

 חבר מועצה  מר אילן עמרני  

 חבר מועצה   מר נתנאל גולדברג                           

 חברת מועצה    גב' דגנית אזולאי                   

 חברת מועצה  ד"ר אביגיל דולב   

 חבר מועצה  מר דודי רוזנצוייג 

 חבר מועצה  מר מאיר ואנונו  

 חברת מועצה  גב' אודליה קדמי 

 חבר מועצה  מר דודו ברנס  

 חבר מועצה  מר צחי ברוך  

 חברת מועצה  גוטמן -ד"ר לימור זר 

   

   חברת מועצה גב' צילה רשף חסרה: 

   

 מזכיר המועצה  מר דני ביתן  נוכחים: 

 רות ברנס  גב' 

 עו"ד יוסי ברזלי 

 מהנדסת המועצה  

 יועמ"ש 

 

 זכר נפטרים  •

 דיווחי ראש המועצה  •

 

 

 הצעה לסדר:

 יגאל הקר –כיכר החטופים  .א

 גוטמן  - לימור זר  –הצטרפות לראשי ערים שחתמו על מכתב השלטון המקומי  .ב

 גוטמן -לימור זר –במתחם זכרונה   353-1259019הגשת התנגדות לתוכנית מספר   .ג
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 סדר יום:

 עו"ד תומר מירז.  –א'  75עדכון סטטוס בחלופת מחצבת עין איילה, תמ"א  .1

 קריטריונים לקבלת מלגות לספורטאים מצטיינים. .2

אישור מינויו של מר אבי הוסמן, גזבר המועצה, כדירקטור בתאגיד המים "מעיינות   .3

 העמקים".

מינוי הגב' פאני עמירה כנציגת המועצה בדירקטוריון עמותת זמארין במקום הגב'  .4

 טליה מבור. 

 אישור מינויו של מר אבנר וייס כנציג ציבור בדירקטוריון עמותת זמארין.  .5

 אישור מינויו של מר יורם יניב כנציג ציבור בדירקטוריון עמותת זמארין. .6

 אישור מינויה של גב' מאירה צוק כנציגת ציבור בדירקטוריון עמותת זמארין.  .7

 . 2025אישור הנחות בארנונה   .8

 . 2024 2דו"ח כספי רבעון   -דיווח  .9
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 זכר נפטרים •

 

 . 28.2.25  עד 1.2.25ראש המועצה מעלה את זכרם של הנפטרים מיום  

ווסרמן גוסטב, דנינו ונטורה, שיטרית זק, סיגל יורי, פרנברג יפים, שלג לוי שושנה, טוב שרה, 

 חגאג שרה, שלייר גבריאל, ויטנזון נטליה, בקרמן מוניק, פריד ברטה רג'ינה, סמסונוב זלמן. 

 ברי המועצה והנוכחים מכבדים את זכרם בקימה.ח

 

 

   2/25אין הערות לפרוטוקול   •

 

 

מבקש לעדכן שבכוונת המועצה להוציא זימון לדיון בתקציב   –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 . 25.3.25 -ב 2025

 

 

 הצעה לסדר:

 יגאל הקר  – החטופים כיכר .א

 

מבקש להוסיף לסדר היום הצעה לקרוא לכיכר השמורה כיכר החטופים כפי שעשו   –יגאל הקר  

 ברשויות מקומיות אחרות. 

 

 : הצעת החלטה 

מעל   השמורה     500אחרי  כיכר  לפיה  החלטה  לקבל  מבקשים  אנחנו  לאוקטובר  משבעה  יום 

תיקרא מעתה כיכר החטופים כדי שנזכור כולנו את החטופים שעדיין   ,הכובשים פינת החלוצים

 נמצאים בעזה וכדי להזכיר לדורות הבאים מה קרה כאן בשבעה לאוקטובר. 

במידה וההצעה תתקבל אנחנו מבקשים שהמועצה תתלה שלטים מסביב לכיכר עם השם החדש 

וקבוצות   המועצה  של  הפייסבוק  המועצה,  אתר  כמו  התקשורת  בערוצי  פרסום  יהיה  ובנוסף 

 .הווטסאפ של המועצה

 

מדובר בנושא שהוא בקונצנזוס, צריך להחזיר את החטופים עכשיו,    –ראש המועצה אלי אבוטבול  

יחד עם זאת למועצה יש ועדות שצריכות לדון בנושאים כאלה. ועדת הנצחה צריכה לדון בסוגייה 

 המבוקשת. 

 

 החלטה: 

 הנושא יובא לדיון במסגרת ועדת ההנצחה והמלצת הוועדה תוצג במליאה.

 מאושר פה אחד. 

 

 



    

4 
 

 

 

 

 לימור זר גוטמן –הצטרפות לראשי ערים שחתמו על מכתב השלטון המקומי  .ב

 

מליאת המועצה תומכת וממליצה לראש    להוסיף לסדר היום הצעה בהמבקשת   –גוטמן  -לימור זר

 . המועצה להצטרף לראשי הערים שחתמו על מכתב השלטון המקומי

 

 הצעת החלטה: 

תמיכתנו במכתב ראשי הערים לראש הממשלה ומבקשים מראש נו חברי המועצה מביעים את  א

יעקב  זכרון  ולצרף את חתימתו למכתב. כך שידעו שגם העומד בראש תושבי  המועצה לשקול 

 מבקש מהממשלה לפעול בכל דרך כדי להשיב אלינו את כל החטופים עד החטוף האחרון. 

 

נושא החטופים כל כך קריטי שלא היה צריך לעלות את הנושא. כפי    –ראש המועצה אלי אבוטבול  

 שכתבת בהצעה לסדר, אני פועל רבות בנושא במגוון דרכים ואני גם חתמתי על המכתב הזה. 

 מבקש להוריד את ההצעה מסדר היום.

 

 גוטמן. -לימור זר –בעד הוספת ההצעה לסדר היום 

מאיר   אלי אבוטבול, דגנית אזולאי, רוני קניגשטיין, אילן עמרני, -היום סדר  לההצעה  נגד הוספת

 ואנונו, אריה פולק, דודו ברנס, אודליה קדמי, צחי ברוך. 

 אביגיל דולב, נתנאל גולדברג, יגאל הקר, דודי רוזנצוייג.  –נמנעים 

 

 לסדר לא מאושרת.ההצעה 

 

זכרונה    353-1259019הגשת התנגדות לתוכנית מספר   .ג זר  –במתחם   גוטמן -לימור 

 בשם סיעת למען המושבה

 

זר לתוכנית  גוטמן  -לימור  התנגדות  תגיש  שהמועצה  הצעה  היום  לסדר  להוסיף  -353מבקשת 

1259019 

 

 הצעת החלטה: 

הגשת התנגדות  המוצעת ומאשרת    353-1259019מליאת המועצה המקומית מתנגדת לתוכנית  

שובי  ילתוכנית לאור הגדלת שטחי הבנייה בהתבסס על החלטות שהתקבלו בוועדה המרחבית י

 הברון וכן בנימוקים נוספים ככל שיחליטו על כך גורמי המקצוע האמונים על כך במועצה.  

 מליאת המועצה ממליצה גם לוועדה המרחבית להגיש התנגדות בהתאם להחלטת מליאת הוועדה. 

 

 ברנס יוצא מחדר הישיבות דודו  •
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המועצה מגישה התנגדויות במסגרת הוועדה לתכנון ובניה יחד עם הוועדה, הוגשו    –אלי אבוטבול  

התנגדויות בנושאים רבים, הסמכות היא לא של המועצה אלא של הוועדה לתכנון ובניה בה אני 

הציבור נציג  עם  יחד  המועצה  את  אלבז   ,מייצג  מהנדסת    ,איציק  עם  התייעצות  לאחר  וכמובן 

 המועצה. 

, ואיך בית המשפט המחוזי קבע  1,500- מה שבאמת צריך לבדוק, זה איך עלה מספר היחידות ל

 שההחלטה היא בתיאום עם המועצה וזאת מבלי שבכירים במועצה ידעו על כך.

נגד   הקבלנים  עם  בתיאום  בנייה  את  לקדם  ממשלה שמנסים  מול משרדי  זכרונה  את  בולם  אני 

האינטרס של זכרון יעקב. אותם משרדי ממשלה מונעים קידום של פרויקטים חשובים כגון אזור 

  התעשייה, פארק היין ועוד.

 . לאור זאת אני מבקש להוריד את הנושא מסדר היום

 

מאיר   אלי אבוטבול, דגנית אזולאי, רוני קניגשטיין, אילן עמרני, -היום סדר  לההצעה  נגד הוספת

דודי  הקר,  יגאל  גולדברג,  נתנאל  דולב,  אביגיל  ברוך,  צחי  קדמי,  אודליה  פולק,  אריה  ואנונו, 

 רוזנצוייג.

 גוטמן. -לימור זר –בעד הוספת ההצעה לסדר היום  

 

 לסדר לא מאושרת.ההצעה 

 

 ברנס נכנס לחדר הישיבות דודו  •

 

 

 

 

 סדר יום:

 עו"ד תומר מירז. –א'   75עדכון סטטוס בחלופת מחצבת עין איילה, תמ"א  .1

 

אבוטבול   אלי  המועצה  שבוע    –ראש  בנושא,  רבות  פגישות  העורכיםהיו  ועדת  שדנה   שעבר 

בתוכנית קיבלו החלטה כי מחצבת עין איילה קיבלה עדיפות מבחינת המדינה למרות כל ההשפעות  

 עו"ד תומר מירז יסביר במצגת שהוכנה לנושא. השליליות.

מציג לחברי המועצה את החלטת הוועדה ואת התיעדוף החדש על כל סכנותיו.   –עו"ד תומר מירז  

פועלים מול השרים והארגונים הרלוונטיים כי לשכנע להעביר למקום אחר שהוא יותר נכון. מתקן 

 כזה יהווה סכנה לאזור ועלול להביא, במצב של מלחמה, לפגיעה ממשית במשק האנרגיה.

הסיבה שהנושא מובא למליאה הוא כדי להביא לידיעת הציבור את המצב,  נוציא  –אלי אבוטבול 

 הודעות לציבור הרחב, בשיתוף מועצת פוריידיס והמועצה האזורית חוף כרמל.  
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 קריטריונים לקבלת מלגות לספורטאים מצטיינים.  .2

 

 מעדכן את חברי המועצה בשינויים שחלו בקריטריונים.  –דני 

 

 החלטה: 

 הקריטריונים המעודכנים מאושרים פה אחד. 

 

אישור מינויו של מר אבי הוסמן, גזבר המועצה, כדירקטור בתאגיד המים  .3

 "מעיינות העמקים". 

 

 מבקש למנות את גזבר המועצה כדירקטור בתאגיד.  –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 סיכמנו בעבר דיברנו שענבל אסיף תמונה לדירקטוריון התאגיד. –נתנאל גולדברג  

בסוף השנה ניתן יהיה למנות אותה במקום הדירקטורית הנוכחית   –ראש המועצה אלי אבוטבול  

 שתסיים את תוקף המינוי שלה בתאגיד.

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד למנות את גזבר המועצה, מר אבי הוסמן כדירקטור בתאגיד. 

 

מינוי הגב' פאני עמירה כנציגת המועצה בדירקטוריון עמותת זמארין במקום  .4

 הגב' טליה מבור. 

 

מבקש למנות את מנהלת המחלקה לשירותים חברתיים, גב' פאני   –ראש המועצה אלי אבוטבול  

 עמירה, כנציגת המועצה בדירקטוריון עמותת זמארין במקום גב' טליה מבור. 

 

 החלטה: 

למנות את מנהלת המחלקה לשירותים חברתיים, פאני עמירה, כנציגת המועצה מאושר פה אחד  

 בדירקטוריון עמותת זמארין במקום טליה מבור. 

 

 אישור מינויו של מר אבנר וייס כנציג ציבור בדירקטוריון עמותת זמארין. .5

 

"זכרון  מבקש למנות את מר אבנר וייס כנציג ציבור מטעם סיעת    –ראש המועצה אלי אבוטבול  

 אחת" בדירקטוריון עמותת זמארין.

 

 החלטה: 

מאושר פה אחד למנות את מר אבנר וייס כנציג ציבור מטעם סיעת "זכרון אחת" בדירקטוריון 

 עמותת זמארין. 
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 אישור מינויו של מר יורם יניב כנציג ציבור בדירקטוריון עמותת זמארין. .6

 

מבקש למנות את מר יורם יניב כנציג ציבור מטעם סיעת "למען    –ראש המועצה אלי אבוטבול  

 המושבה" בדירקטוריון עמותת זמארין.

 

 החלטה: 

בדירקטוריון   "למען המושבה"מאושר פה אחד למנות את מר יורם יניב כנציג ציבור מטעם סיעת  

 עמותת זמארין. 

 

 אישור מינויה של גב' מאירה צוק כנציגת ציבור בדירקטוריון עמותת זמארין.    .7

 

מבקש למנות את גב' מאירה צוק כנציגת ציבור מטעם סיעת "זכרון    –ראש המועצה אלי אבוטבול  

 שבלב" בדירקטוריון עמותת זמארין.

 

 החלטה: 

בדירקטוריון  "זכרון שבלב"  מאושר פה אחד למנות את גב' מאירה צוק כנציגת ציבור מטעם סיעת   

 עמותת זמארין. 

 

 . 2025אישור הנחות בארנונה  .8

 

 .2025מבקש לאשר את ההנחות בארנונה לשנת   –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

 אושרו פה אחד.  2025ההנחות לשנת  

 

 . 2024 2רבעון דו"ח כספי  -דיווח  .9

 

 מבקשת לשאול שאלה בנושא שכר.  –לימור 

לא נהוג לדון בשכר עובדים בדיונים פתוחים, את יכולה לשלוח    –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 שאלות נקודתיות בנושא.לגזבר 

 
 רשם: דני ביתן 

 אלי אבוטבול                               דני ביתן                              

 ראש המועצה                          מזכיר המועצה                               

 

 העתק: חברי המועצה 

 נוכחים           

 מחוז משרד הפנים, חיפה           

 חיפה  4394משרד מבקר המדינה, אגף ה', ת.ד.           


